

历年四级考试考点词汇及真题解析(第二十三期)CET4考试

PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/556/2021_2022__E5_8E_86_E5_B9_B4_E5_9B_9B_E7_c83_556288.htm 1. These goods are

_____ for export, though a few of them may be sold on the home market. (CET-4, 1998.6) 2. The computer revolution may well change society as _____ as did the Industrial Revolution. (CET-4, 2000.1)

3. In the Chinese household, grandparents and other relatives play _____ roles in raising children. (CET-4, 2002.1) 4. It ' s very _____ of you not to talk aloud while the baby is asleep. (CET-4, 2004.1) 我要收藏

5. He ' s watching TV? He ' s _____ to be cleaning his room. (CET-4, 1997.6) 6. First published in 1972, the charts remain an _____ source for researchers. [A] essentially [B] fundamentally [C] careful [D] supposed [E] indispensable [F] considerate [G] infinite [H] certainly [I] intelligent

答案：1. 选[A]。[题意]这些商品主要是为了出口，尽管也有少量在国内市场销售。2. 选[B]。[题意]计算机革命也许会和工业革命一样从根本上改变社会。3. 选[E]。[题意]在中国家庭中，祖父母和其他亲属在抚养孩子方面起着不可缺少的作用。4. 选[F]。[题意]孩子睡觉时你不大声说话，真是太体贴了。5. 选[D]。[题意]他竟然在看电视？他应该在打扫房间。6. 选[E]。[题意]尽管这个图表第一次出版是在1927年，但现在对研究人员仍是必不可少的。

100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com